



---

Linköping den 28 februari 2017

Tid: Tisdagen den 28 februari 2017 kl. 17:15

Lokal: U6, C-huset

Kallade: Lärarsektionens styrelse verksamhetsåret 2017, Lärarsektionens revisorer

Närvarande: Sofie Ståhlgren, Johan Karlsson, Noah Madden, Victoria Sundblom, Magdalena af Trolle, Elin Nilsson, Petter Palmqvist, Isak Almqvist, Anton Gustavsson, Linnea Engstedt, Johanna Larsson, Alice Möller, Björn Carlsson, Antonia Broén

Frånvarande: Sofia Ritenius, Mattias Rydberg

---

<b>Punkt</b>	<b>Ärende</b>
--------------	---------------

---

**1. Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 17:19.

**2. Val av mötets ordförande**

*Förslag: Sofie Ståhlgren*

Till mötesordförande valdes Sofie Ståhlgren.

**3. Val av mötessekreterare**

Till mötessekreterare valdes Victoria Sundblom.

**4. Val av justeringsperson**

Till justeringsperson valdes Antonia Broén.

**5. Adjungeringar**

**Petter Palmqvist, Kulting-chef**

Petter Palmqvist inadjungerades med närvaro-, yttrande-, och yrkeanderätt.

**6. Föredragningslistans godkännande**

Föredragningslistan godkändes med följande ändringar:

Ny punkt 10: godkännande av arbetsgrupp

A) ÖF

Denna punkt tilldelades handlingen 10a\_SF05\_17.



---

Linköping den 28 februari 2017

Handlingar som följer denna punkt konsekvensändrades för att stämma överens med punkterna.

**7. Rapporter och information**

Punkten diskuterades.

**a) Lärarlistan om styrelsens åsikter inför fullmäktige**

Punkten lämnades utan åtgärder.

**8. Uppföljning och utvärdering**

**a) Medlemsmöte 22/2 2017**

Punkten diskuterades.

**b) Tisdagar i Key-foajén**

Punkten diskuterades.

**c) Representationskläder**

Punkten diskuterades.

**9. Godkännande av utskott**

**a) LL**

**9a\_SF05\_17**

Mötet beslutade

att godkänna Simon Ågren, Jessica Hofstedt, Sofia Ritenius, David Westman, Frida Palmqvist, Mattias Rydberg, Klara Bladh, Sofie Ståhlgren, Antonia Broén och Linda Svensson som medlemmar av Lärarlistan 17/18.

att ge Linnea Engstedt rätt till redaktionella ändringar.

**Mötet ajournerades 18:21.**

**Mötet återupptogs 18:31.**

**10. Godkännande av arbetsgrupp**

**10a\_SF05\_17**

**A) ÖF**

Mötet beslutade



---

Linköping den 28 februari 2017

att godkänna Christos Dobros, Madeleine Linder, Therese Jonsson, Anna Nordvall, Jonas Edler, Viktor Wallberg, Sebastian Reznik, Johanna Westman, Johanna Åkerström och Amanda Persson som medlemmar av ÖF 2017.

att ge Björn Carlsson rätt till redaktionella ändringar.

**Mötet ajournerades 19:04.**

**Mötet återupptogs 19:09.**

**11. Äskningar**

a) **Halvtidssittning** **11a\_SF05\_17**

Mötet beslutade

att avslå äskningen om 1500 kronor.

att föreslå ett nytt äskningsförslag om 500 kronor.

b) **LÄX** **11b\_SF05\_17**

Läxmästeriet har skickat in en äskningsansökan gällande inköp av kravalltröjor.

Mötet beslutade

att godkänna äskningen om 4 364 kronor till Läxmästeriet.

att ge Alice Möller rätt till redaktionella ändringar.

**12. Hemsidan** **12\_SF05\_17**

Mötet beslutade

att förnya avtalet för hemsidan med Mediekonsulterna till februari 2018.

att ge Noah Madden och Anton Gustavsson rätt till redaktionella ändringar.

**13. Sektionsutbildning/SAFT**

Punkten diskuterades.



---

Linköping den 28 februari 2017

**14. Styrelsens dag på Nolle-P**

Punkten bordlades till nästa möte.

**15. LSEK 15 år**

Punkten bordlades till nästa möte.

**Mötet ajournerades 20:25.**

**Mötet återupptogs 20:31.**

**16. Övriga frågor**

**a) Instagram**

Sofie vill att alla funderar till nästa möte hur Instagram kan användas av utskotten för att kontot ska bli mer aktivt.

**B) Anmälan till sektionsutbildningen**

Sofie kommer att lägga upp ett dokument där Styrelsen ska anmäla sig till sektionsutbildningen.

**C) FOUL på sociala medier**

Björn ber utskott att dölja bilder och liknande på medlemmar i FOUL inför sommaren och hösten.

**D) LIAMs grafiska profil**

Pontus vill ta fram en nytt utseende för LIAM då det inte längre ligger under NLU. Detta ansåg Styrelsen att han får göra.

**E) Bankkort till Lsek**

Anton, Antonia och Olof i LUS vill ta fram ett bankkort för att utskottsmedlemmar inte ska behöva lägga ut pengar. Anton och Antonia kommer att ta fram ett diskussionsunderlag till nästa möte.

**F) Utökade bokningsrättigheter**

Bokningsansvariga i LUS, FOUL och Kultingarna vill få utökade bokningsrättigheter. Detta går inte för tillfället då Styrelsens utökade rättigheter enbart är en del av en testperiod, men Sofie kommer att föra önskemålet vidare.



---

Linköping den 28 februari 2017

**G) Gatupratare**

LL vill använda gatuprataren till kårvalet. Mötet diskuterade hur denna kan förvaras under kårvalet.

**H) MU**

Noah påminner utskott att kontakta MU ifall de ska fota på evenemang.

**I) SOF**

Styrelsen17 kommer inte att vara med på SOF.

**17. Schema för sektionsrummet**

V. 10

Måndag: Johanna, Magdalena

Tisdag (Key): Björn, Sofie

Onsdag: Isak, Anton

V. 11

Måndag: Victoria, Linnea

Tisdag (Key): Johanna, Elin

Onsdag: Isak, Antonia

**18. Nästa möte**

Nästa möte infaller på tisdagen den 14:e mars klockan 17:15 i U-min.

**19. Mötets avslutande**

Mötet avslutades klockan 20:56.